
Inspraak Charlotte Meiland commissievergadering ‘Woonvisie 2020-2030’  

 

Dank u wel voorzitter, dat ik wederom gebruik mag maken van mijn spreekrecht. 

4 februari 2020…het was de eerste keer dat ik insprak over de woningnood in Noordwijk, en over de 

specifieke situatie van de spoedzoekers... over 16 dagen zijn wij weer een heel jaar verder. Een goed 

moment om te kijken en benoemen wat er intussen is gebeurd!  

- Is de woonvisie is al klaar? En hebben de spoedzoekers daar een plek in gekregen? 

- Wat is de status van de tijdelijke woningen? Of blijft de tijd wethouder Van den Berg 

inhalen, na de toezegging die hij, samen met wethouder Salman, op 12 mei vorig jaar deed: 

‘het zal tussen de 6 en 9 maanden voordat de eerste huizen geplaatst kunnen worden.’ 

Waar staan die huizen nu? 

- Is de lijst met bouwlocaties al klaar? Of blijven wij lijstjes maken?  ‘Onderzoeken’ we tot we 

ons wegen? Tot de huizen niet meer nodig zijn. Omdat iedereen die een huis zoekt het 

advies van mevrouw Warmerdam heeft opgevolgd. En is vertrokken naar andere delen van 

het land. Dan vraag ik mij af, wie doet dan de mantelzorg voor onze ouderen? Wie werken er 

in de thuiszorg en verzorgingstehuizen? Wie geven de overgebleven kinderen les op school? 

Hoe blijven wij als kwaliteitsbadplaats met kuuroord status functioneren, als er geen 

mensen meer te vinden zijn, voor de bediening, de keuken en de schoonmaak?  Noem ze 

maar op, want dit zijn de mensen die de huizen in Noordwijk niet of niet meer kunnen 

betalen. En zo gedwongen worden te vertrekken. Een ‘lichtpuntje’: we zullen minder 

vrijwilligers nodig hebben voor verenigingen. Want ook deze zullen bezwijken aan het tekort 

aan leden. 

Ik zou natuurlijk op 4 februari aanstaande, tijdens de volgende commissievergadering, dit 

twijfelachtige jubileum met een taartje kunnen komen vieren.  Maar dát ga ik dus niet doen! Ik heb 

dan iets beters te doen.  

Ik heb namelijk in dit afgelopen jaar heel veel geleerd. Vooral ook dat in Noordwijk de 

burgerparticipatie op papier prima is geregeld, maar uiteindelijk, net als uw bouwambities een 

wassen neus is.  Als je als burger echt iets wil bereiken, dan moet je aan de andere kant van de tafel 

gaan zitten. Op uw plek. En dat ga ik dan ook doen, op 4 februari zit ik naast u en praat ik niet tegen 

u, maar met u als commissielid voor GroenLinks. Met de portefeuille financiën en economie, en 

natuurlijk met huisvesting. Ik verheug me alvast op de komende vergadering!  


